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Wykonawcy 

(uczestnicy zapytania) 

 

Dotyczy:  Zapytania ofertowego na wykonanie i dostawę tablic pamiątkowych 

w ramach projektu „Wdrażanie elektronicznych usług dla ludności 

województwa podlaskiego – część II, administracja samorządowa”. 

 

Informujemy, iż w odniesieniu do powyższego zapytania ofertowego wpłynęły następujące 

pytania dotyczące specyfikacji: 

 

Pytanie nr 1: 

„Czy możemy użyć polistyrenu? 

 Plexi to nazwa umowna i dotyczy tworzywa sztucznego. 

PMMA czyli polimetakrylan metylu jest potocznie nazywany pleksą, szkłem akrylowy, 

ale pleksą nazywany jest też polistyren, poliester itp. tworzywa. 

Polistyren, którego chcemy użyć , to po prostu inna nazwa tworzywa sztucznego 

o trochę innych właściwościach (inny skład polimerów). Jest to materiał bardzo dobrej 

jakości.” 

Odpowiedź:  

Zamawiający wyraża zgodę na zastosowanie polistyrenu pod warunkiem, że będzie 

on antyrefleksyjny, przeźroczysty, bezbarwny. 

 

Pytanie nr 2: 

„Co mamy rozumieć przez laminowanie jednostronne płyty HDF? 

 Laminowanie oznacza, naklejanie, malowanie, lub oklejanie warstwy surowej 

materiału przez co uzyskujemy np. odpowiedni kolor płyty ( czarny, biały, imitujacy 

drewno itp., lub laminowanie oznacza też zabezpieczanie przed promieniowaniem UV 

(do HDF się tego nie stosuje). 

Jeśli ma być laminowanie proszę określić konkretny kolor laminatu. Nasze ramki 

standardowo są surowe” 

Odpowiedź:  

Zamawiający nie definiuje koloru laminatu, pozostawiając wybór koloru Wykonawcy. 

Kolor powinien być jednak tak dobrany, aby nie był widoczny po włożeniu grafiki 

do ramki  – aby nie "przebijał" przez wydruk z grafiką. 



 

Pytanie nr 3: 

Parametr min. 15mm szerokości ramki powoduje prawie 2 krotny wzrost cen samej 

ramy podczas gdy 11mm jest w zupełności wystarczające i estetyczne, czy warto 

utrzymać ten parametr? Czy można potraktować to pytanie jako realizacja punktu 

OPZ brzmiącego następująco:  

  

3.2.3. Inne  

1. a) Dopuszcza się zmianę parametrów specyfikacji określonych w punktach 

3.2.1 – 3.2.2 w celu podniesienia estetyki, funkcjonalności lub trwałości tablicy. 

Zmiana wymaga zgody Zamawiającego 

  

Biorąc pod uwagę to, że sposób w jaki szerokość ramki wpłynie na jej walory 

estetyczne jest kwestią gustu, sugeruję pozostawić ten parametr do określenia przez 

wykonawcę z zastrzeżeniem, że nie wpłynie to na jej funkcjonalność i trwałość. 

 

Odpowiedź:  

Zamawiający nie zgadza się na zmianę szerokości ramki na 11 mm. Zamawiający nie 

uważa, aby zaproponowana zmiana przyczyniła się do poprawy estetyki, 

funkcjonalności lub trwałości tablicy 


